
Hans Ivarsson har inkommit med interpellation till mig som ordförande in Barn och utbildningsnämnden 
gällande elevskyddsombud och arbetsmiljöarbete. 
Nedan ska jag försöka svara på Hans Ivarssons frågor.  

- vad gör nämnden för att se till att arbetsmiljölagarna följs av skolorna? 

Nämnden får årligen en uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet som skett i 
verksamheten, den senaste redovisningen skedd i mars 2023 och påvisade inga större brister men 
föreslog ändå några förbättringsåtgärder. Uppföljning sker från och med i år i systemet Opus och 
har tidigare skett i systemet Stratsys. I och med att vi byte system så fick vi även sk pulsmätningar 
som delvis tangerar frågorna kring arbetsmiljön.  

- finns det rutiner för elevskyddsombud och dess uppdrag? 

Ja det finns rutiner, de ser dock olika ut på de olika skolorna.  

- hur förrättas val till elevskyddsombud? 

Rektorerna har gått ut med en förfrågan till klasserna via mentorerna. Det är upp till eleverna att 
välja sina ombud. Tyvärr har inte alltid intresset varit stort.  

- hur informeras elever och personal i skolan om elevskyddsombudens roll och vilka de är? 

Rektorn informerar, det finns även en folder från arbetsmiljöverket som används vid utbildningen.  

- hur genomförs utbildning av elevskyddsombuden? 

Det är olika från de olika skolorna, men här finns möjlighet för mer samordning mellan skolorna. På 
Vasagymnasiet sker utbildningen av rektorn där man 2*1,5 timmar går igenom ovan nämnda folder.  

- när elevskyddsombuden har frågor eller synpunkter på arbetsmiljön, hur hanteras detta? 

Elevskyddsombuden ska/får delta på ordinarie skyddsrond och kan enligt dagordningen där lyfta 
sina synpunkter för vidare åtgärd. Även genom Elevråden kan det komma information som tas med 
i dessa forum.  

Utifrån denna interpellation så kan man notera att det finns möjligheter till bättre samordning och 
samarbete mellan skolorna för att få en mer likvärdig information och bättre delaktighet för 
eleverna.  

Med detta anser jag interpellationen besvarad. 

Richard Fallqvist 

Barn & utbildningsnämndens ordförande. 


